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Proszę o odpowiedź W sprawie:

Proszę o przywrócenie pełnej funkcjonalności, naprawe aktywnego przejście dla

pieszych na | ul. Łukasiewicza, zlokalizowanego naprzeciwko budynku Urzędu

Pocztowego. W obecnej sytuacji system aktywnego przejścia nie działa poprawnie, nie

spełniając tym samy celu w jakim zostało utworzone powyższe przejście,

Z poważaniem

Dominik Szustakiewicz


